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Abstract (en)
The invention relates to a fuel supply device for a combustion engine comprising a fuel injection system (1). A return line (14) coming from the fuel
injection system (1) opens via a degassing container 9 and a return valve into the feed line (5) leading from the fuel tank (6) to the fuel injection
system (1). The return valve, which is closed in the normal position, can only be opened when there is a minimum level of fuel in the degassing
container (9). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Kraftstoffversorgungseinrichtung eines Verbrennungsmotors mit einem Kraftstoffeinspritzsystem (1). Eine vom
Kraftstoffeinspritzsystem (1) ausgehende Rücklaufleitung (14) mündet über einen Entgasungsbehälter 9 und ein Rücklaufventil in die von dem
Kraftstofftank (6) zum Kraftstoffeinspritzsystem (1) führende Zuführleitung (5). Das in Normalstellung geschlossene Rücklaufventil ist nur öffenbar,
wenn ein Mindestniveau an Kraftstoff in dem Entgasungsbehälter (9) vorhanden ist.
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